
Zapisnik sjednice odbora za daljinsko jahanje 26.1.2023. 
Zagreb – on-line sjednica 

  
DNEVNI RED: 
  

1. Kalendar natjecanja - nadopuna kalendara za još jedno kolo CC u Istri 
2. Odlazak na Svjetsko prvenstvo (izlaganje izbornika) 
3. Prijedlog edukacija (dresura) – lokacija i vrijeme (polaznici) 
4. Udžbenik za polaganje dozvole i licence 
5. Edukacija sudaca iz daljinskog 
6. Balkansko prvenstvo 2023. (Bugarska) 
7. Treneri – program obrazovanja 
8. Razno 

   
Prisutni osobno ili putem video linka: 
Odbor: Milan Palčić (KK AS Klinča Sela), Paula Popović (KK Garić), Dinka Kovačević, Zoran Uravić (KK Istra), 
Zlatko Kramarić (KK Bjelovar)   
Ostali: Vladimir Vlajinić (KK Konji gizdavi) - izbornik, Stefano Osip (KK Istra), Tajana Kesić Šapić (KK Vinija), 
Viktorija Bulić (KK Herkules), Larissa Steinberger (KK Garić), Veronika Milotić, Željko Valuh – glavni tajnik 
   
Zapisničar: Dinka Kovačević 

 
Nakon okupljanja, Milan Palčić je pozdravio prisutne, iznio dnevni red i otvorio raspravu.  
Svi su suglasni s dnevnim redom.  

 
1. Kalendar natjecanja - nadopuna kalendara za još jedno kolo CC u Istri 

 
Milan kratko izlaže da je to utakmica 23. i 24. 3 u Poreču KK Spirit, novi klub osnovan u Istri, te oni s KK 
Istra kao mentorom organizira utakmicu. Obzirom da je klub tek primljen u HKS na sljedećem IO će biti 
ubačena utakmica kao 1. kolo CC-a, a sva ostala kola će se pomaknuti u broju.  
 

2. Odlazak na Svjetsko prvenstvo (izlaganje izbornika) 
 
Vlado izlaže da su Barbara Šošić i Bojan Lipovac prijavljeni na Svjetsko prvenstvo u Abu Dhabi-u. Kreće se 
16.2.2023. Organizator nudi veliko sufinanciranje dolaska i utrke. Određeni dio puta mora se financirati 
osobno. Treba uzeti u obzir da se ide na SP i HKS daje podršku za odlazak na utakmicu najvišeg ranga u 
smislu troškova transporta konja do i od Belgije i veterinarske skrbi. Od natjecatelja se očekuje da se 
dogovore oko zajedničkog putovanja kako bi se umanjili troškovi do Belgije. Vlado iskazuje da će vjerojatno 
morati ići s odvojenim prikolicama zbog sigurnosti i zaštite konja. Okvirni ukupni trošak za do i od Belgije 
je 8.000 EUR. HKS će pokušati maksimalno podržati natjecatelje na način da se sredstva dodijeljena od 
HOO-a za daljinsko jahanje u najvećoj mogućoj mjeri daju za ovo natjecanje. Kontinuirano se provodi 
priprema odlaska.  
Predlaže se da se omogući prenamjena sredstava od HOO-a dodijeljena za daljinsko jahanje koja su 
određena za druga natjecanja u daljinskom jahanju za odlazak na Svjetsko prvenstvo. I to na način da već 
dodijeljenom iznosu od 2658 EUR doda iznos predviđen za Šamorin od 3588 EUR.  
Svi su jednoglasno za.  
Dinka će u IO tražiti da se taj iznos avansira uz uvjet da se ti troškovi svi opravdaju računima. Ako će biti 
mogućnosti da se i dodatni troškovi (ako ih bude) pokriju iz dijela koji pripada daljinskom jahanju.  



 
3. Prijedlog edukacija (dresura) – lokacija i vrijeme (polaznici) 

 
Paula predlaže da se kod Vanesse Kamberović dogovori jedna takva edukacija kod nje u Dugom Selu, Denis 
predlaže u Istri drugu edukaciju. Proljeće / Jesen. Milan i Larissa će složiti program i uputit ćemo zahtjev 
za provođenje takve edukacije. U Istri eventualno kod Baljak – treba ih pitati.  
Svi su suglasni da se složi prijedlog i uputi na IO radi angažiranja trenera (Matea Kocsis).  
 

4. Udžbenik za polaganje dozvole i licence 
 
Larisa, Zlatko i Kosjenka su dali prijedloge za dio udžbenika koji se odnosi na polaganje licence za daljinsko 
jahanje. Kosjenka i g. Kramarić su napravili neke osnovne elemente koje će Larisa razraditi. U sljedećih 
desetak dana poslat ćemo odboru za edukaciju ovaj dio udžbenika.  
 

5. Edukacija sudaca iz daljinskog 
 
Informativno g. Kramarić izlaže da će se održati edukacija sudaca koja se provodi na godišnjoj razini u 
veljači gdje su pozvani svi suci daljinskog jahanja. Svako od sudaca će izlagati po određenoj temi i 
razmijeniti iskustva.  
 

6. Balkansko prvenstvo 2023. (Bugarska) 
 
Viktorija iskazuje da bi KK Hercules išao sa dva jahaća para. KK Vinija, Tajana ima 4 jahača para kvalificirana 
za Balkansko, pa će odlučiti konačno prije Balkanskog da idu s dva para. Tajana predlaže da Vlado kao 
izbornik organizira skupni trening, vidi kakav je prolaz jahaćih parova na nacionalnim utakmicama i da se 
prosudi koja bi bila ekipa išla na Balkansko. KK Istra iskazuje da oni imaju tri kvalificirana konja da idu i da 
se svakako provjeri kakvi su kvalifikacijski uvjeti jer su se promijenili.  
Predlaže se da Vlado kao izbornik provede analizu i da organizira jahače parove i skupni trening 
eventualno, a sve kako bi se dovoljno rano mogli pripremiti za Balkansko prvenstvo.  
 

7. Treneri – program obrazovanja 
 
Dinka je kratko izvijestila o inicijativi odbora za edukaciju o nastavnom programu za trenere kao i o listi 
trenera pri HKS-u. 
 

8. Razno 
 

KK Istra ističe da već ima dva jahača para koja imaju kvalifikacije za Evropsko prvenstvo (troškovi su cca 
4.000 EUR po prikolici). Izbornik će komunicirati s KK Istra oko odlaska na Evropsko.  
 
  
Sjednica je počela u 17:00, završila u 18:10 
 

Zapisničar: 

Dinka Kovačević 


